

نوره طاع الله





نوع العمل: خواطر مجمعة

الكاتب :نوره طاع الله

تصميم الغلاف :ياسمين سعيد

تعبئة وتنسيق: جيهان سمير

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

لا تسامح

متى توقفت عن مسامحة الظالم والمجرم والمتعدي والمتجاوز والمتسلط والمستغل عاد الذي امتنعت عن مسامحته الى وعديه ورشده الذي يجعل منه نادما حذرا معك بالمرة المقبلة.

When did you stop forgiving the oppressor, the criminal, the aggressor, the transgressor, the tyrant, and the exploiter? The one you refrained from forgiving has returned to his enemies and guidance, making him regretful and cautious with you next time.

تسامحك المتكرر والمستمر ودوما أنت المتضرر جعل من المذنب والمخطئ معك مستمر في جرحك لأنك أنت بتسامحك قد قدمت له بطاقة الاذن لفعل الأكبر بالزيادة فكل مرة يكون الفعل قويا ولا يحمل

Your repeated and continuous forgiveness, while you are always the one hurt, has made the guilty and wrongdoer continue to hurt you because by forgiving them, you have essentially given them a permit to inflict even greater harm. Each time, the action becomes stronger and more unrestrained.

رغم كل شيء يكون التسامح الذي أنت تستسلم له والأخر يبرر ما قام به بطلب السماح منك وهو يعلم أنك تسامح لكثرة تسامحك ومسامحته على الكبيرة والصغيرة دون وضع حدد لهذه الأفعال والأعمال التي لم يعد السيطرة عليها سهل لأن التسامح منك قد فتح جميع الأبواب للدخول دون الاستئذان وبغياب الاحترام

Despite everything, the forgiveness you give and the other person justifying what they did by asking for your forgiveness, knowing that you forgive because of how forgiving you are, and

forgiving both big and small offenses without setting a limit to these actions and deeds, which are no longer easy to control, because your forgiveness has opened all doors for entry without permission and in the absence of respect.

الكثير مسن الأمسور التسي جعلست مسن المتسامح هسو المسذنب وهسو مسن يحاسب ويعاقب ويسلم ويستم معاتبته لأنه قد سساهم بالطريقة المباشرة التسي هسي التسامح فسي السستمرار السذي لا يقبسل والسذي لا يجسب أن يكون الا أنه كان باستعمال سلطة التسامح الذي هي تحت تصرفنا

Many things have led to the one who is forgiving being seen as the guilty one—he is the one held accountable, punished, blamed, and reproached because he may have contributed, in the direct way that is forgiveness, to the

continuation of what is unacceptable and should not be. However, it happened through the use of the power of forgiveness, which is at our disposal.

متى سامحنا على كل شيء وفي جميع الأوقات وفي حميع الأوقات وفي كل مرة فنكون نحن من شجعنا على حدوث الأكثر.

When we forgive for everything, at all times, and every time, we are the ones who encouraged the most to happen.

لا تسامح لأنك خجلت منهم وضعفت أمام توسلهم ودموعهم الحقيقية والغير حقيقية

Do not forgive just because you felt embarrassed by them and weakened in front of their pleading and their real or fake tears..

لا تسامحهم وعاقبهم وحاسبهم على الأقل بامتناعك عن مسامحتهم ورفض قدومهم لطلب السماح منك فليس كل من طلب السماح سامحناه.

Do not forgive them, punish them, and hold them accountable, at the very least by refusing to forgive them and rejecting their attempt to seek your forgiveness, for not everyone who asks for forgiveness is forgiven.

لا تسامح بالصباح وبالمساء وبالليل وكل يوم وباستمرار.

Do not forgive in the morning, in the evening, at night, every day, and continuously.

لا تسامح فأنت من ستتضرر من هذا التسامح الذي سيعود بالخسارة والضر عليك لا عليهم...

Do not forgive, for you are the one who will be harmed by this forgiveness, which will bring loss and damage to you, not to them.

لا تسامح واستعمل سلطتك في رفض تسامحهم وكنن صارما وجديا غير متساهلا ولا متهاونا...

Do not forgive and use your authority to reject their forgiveness. Be strict and serious, not lenient or careless.

لا تسامح لكي لا تندم ولكي لا تبكي ندما...

Do not forgive in order not to regret and do not cry regret.

لا تسامح لكي يتوقف الجميع عن تجاوزهم للحدود..

Do not forgive so that everyone stops crossing the lines.

لا تسامح ليعرف وليدرك المخطئ خطئه فيسعى الى تصحيحه والاقلاع عنه فتكون سببا في تغيره للأفضل لا العكس.

Do not show leniency just so someone knows, but so that the one who made a mistake recognizes it and strives to correct it and abandon it, so you become a reason for their improvement, not the opposite.

الانتصار:

لكسي تنتصر لا يكفسي أنسك تجاهد وتكافح وتناضل وتجتهد وتتدرب وتتجهز للمعرفة فهذا كله لا بد منه مع وضع خطة محكمة وبها القواعد الأساسية التي تسير عليها لتنتصر

To win, it is not enough to struggle, strive, fight, work hard, train, and prepare for knowledge... all of this is necessary, along with having a solid plan with the basic rules to follow in order to achieve victory.

لسلإرادة وللإصسرار وللحمساس وللرغبة وللتحسدي وللعزيمة وللمحاولة دور فعسال وقوي في جعل الانتصار سهل بعد صعوبة بها شيء من السهولة

Willpower, determination,
enthusiasm, desire, challenge,
perseverance, and effort all play
an active and strong role in
making victory easier after
difficulty, with a touch of ease.

ان الانتصار يستجيب للكبيس وللصغير لمن بدأ منذ البداية وللذي لحق بالنهاية يكفي أن تكون مقوماتك الذاتية قادرة على هذه المنافسة والخوض في تلك المعركة ومواجهة الخصم الذي يكون قد أعطى كل ما يملك لينتصر في الأخير فلا بد من الالتفات لهته النقطة التي تجعلنا نجتهد أكثر ونخرج كل طاقاتنا وامكانياتنا واحدة تلو الأخرى بالوقت المناسب وعند تسديد الهدف

Victory responds to both the great and the small, to those who started from the beginning and to those who joined at the end. It is

enough for your own qualities to be capable of this competition, to engage in that battle, and face an opponent who has given everything they have to ultimately win. We must pay attention to this point, which drives us to strive harder and unleash all our energies and capabilities, one after another, at the right time and when aiming for the goal.

الانتصار حلم الجميع لأن المنتصر بطل قد حقق الانتصار بأرض الساحة التي يدخلها القادرين والأقوياء. دون غيرهم ومتى كنت واثقا بالله وبنفسك ودخلت الحلبة وأنت بإيمان اليقين والتأكد أنك فائز ومنتصر ستنتصر لا محالة

Victory is everyone's dream because the victor is a hero who has achieved triumph in the arena that only the capable and the strong enter. If you are confident in God and in yourself, and enter the ring with firm faith and certainty that you are a winner and

a conqueror, you will inevitably triumph.

